
 
ZAPISNIK SA 37. SJEDNICE UO SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u, 

U MANDATU 2019-2023, KOJA JE ODRŽANA U SRIJEDU, 02.03.2023. GODINE 
 

Prisutni: Amir Džidić; Džemal Kahrica; Merima Kurtović-Pašalić; Elvis Čengić; Mubera Herac; Samir 
Gadžo; Neda Tadić; Edis Fočo; Nihad Arnautović; Dragan Miljević; Mustafa Baručija; Sadin Kavazović 
Odsutni: Ekrem Agić; Rifat Kukić; Omer Bukić; Josip Sogović;–opravdano     
 
Dnevni red: 
 
1. Zapisnik sa 36.sjednjce UO 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Adriatic 
4. Blagajnički izvještaj 
5. Pomoć 
6. Rezultati konkursa  (predsjednik SSR u BHRT-u) 
7. Bon damama za 08.mart 
8. Obilježavanje 01.marta – Dana nezavisnosti BiH (nabavka vijenca i posjeta  
     spomen obilježja u zgradi BHRT-a) 
 
AD 1. A.Džidić je na osnovu člana 35. Statuta Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u, otvorila 37. 
sjednicu UO SSR u BHRT-u i predložila izmjenjeni dnevni red zbog pripreme Skupštine a koji je 
jednoglasno usvojen.  
Zapisnik sa 36. sjednice UO sindikata su jednoglasno usvojen.  
 
AD 2. M.Kurtović-Pašalić je izvjestila UO da je sredinom februara mjeseca održan sastanak rukovodstva 
sindikata sa menadžmentom na kojem je ponovno postavljeno pitanje povečanja toplog obroka kao I 
obračun plata u narednom periodu. Plata će ostati ista kao I prethodni mjesec dok za topli obrok još uvijek 
nema dovoljno sredstava da bi se isti uvečao. 
S.Gadžo je upoznao UO da je iz ITC Tuzla izašla ekipa FTV- iz zajedničkih prostorija I postavio pitanje 
može li sindikat išta uraditi po tom pitanju obzirom da će sigurno doči do povečanja cijene prostora u 
kojem se nalazi ITC jer su se troškovi djelili. A.Dzidić je rekao da će sindikat postaviti to pitanje 
menadžmentu obzirom na sve IT Centre. 

Predstavnici Samostalnog sindikata radnika u BHRT-u potpredsjednici Merima Kurtović-Pašalić, Džemal 
Kahrica i izvršni sekretar Elvis Čengić razgovarali su sa ministrom komunikacija i BiH Edinom Fortom.  
U fokusu razgovora bilo je aktualno stanje Javnog RTV servisa BiH, niska primanja uposlenih i loši uvjeti 
rada te višegodišnji problem finansiranja. Predstavnici Sindikata su upoznali ministra sa nepostojanjem 
Kolektivnog ugovora, problemom nove sistematizacije i nedostajućih Pravilnika kao i veliki problem 
nemogućnosti BHRT-a da izvršava obaveze prema uposlenicima kao što su uplate doprinosa (zdravstveno 
i penziono) i poreza i uplata staža penzionerima. SSRu BHRT-u je tražio od ministra Forte da pokrene 
donošenje adekvatnog Zakona o javnom servisu BIH. Ministar Forto se saglasio sa predstavnicima 
Sindikata da je neophodno unaprijediti položaj zaposlenih u BHRT-u, za šta je preduvjet rješenje pitanja 
njegovog finansiranja. 

AD 3. Izvještaj M.Herac o poslovanju sa Adriatic osiguranjem za januar 2023.godine je primljen k znanju. 
AD 4. Blagajnički izvještaj D.Karšić za mjesec decembar 2022.godine je primljen k znanju. 
Jednoglasno je usvojena Odluka o utrošku sredstava za članove sindikata koji su otišli u penziju u 
2022.godini a koja iznosi  2.800,00 KM. 
 

AD 5. Komisija za dodjelu finansijske pomoći (M.Herac, R.Kukić, M.Baručija)  predložila je da novčanu 
pomoć za mjesec februar 2023. godine dobiju slijedeći članovi: Dedović Ferid 300 KM, Sirbubalo Selima  
150KM. Ukupno 450,00 KM. Prijedlog komisije je jednoglasno usvojen. 
 



AD 6. E.Čengić je otvorio jednu prijavu za predsjednika sindikata koja je stigla na osnovu poziva koji je 
trajao do 20.02.2023.godine. Merima Kurtović-Pašalić je poslala prijavu i izvršni sekretar je ustanovio da 
su ispunjeni svi uslovi odnosno plan i program rada za 2023 kao i plan i program rada za period 2023-
2027.godina.  
 
AD 7. UO Sindikata je jednoglasno usvojio odluku da se svim damama pokloni bon DM-a u vrijednosti od 
50KM. 
 
AD 8. Polaganjem cvijeća na spomen ploči u RTV Domu, predstavnici Samostalnog sindikata radnika u 
BHRT-u odali su počast ubijenim kolegama u periodu agresije na BIH. UO sindikata je jednoglasno 
usvojio odluku o utrošku sredstava za obilježavanje 01.marta,Dana Nezavisnosti,  u iznosu od 70KM. 
 
Sindikat je dobio donaciju g-dina Elvira Lemeša kako bi se pomoglo ljudima sa najnižim primanjima o 
čemu je bilo razgovora na sjednici UO BHRT-a na kojoj su prisustvovali predstavnici sindikata. 
Nakon kraće rasprave jednoglasno je usvojena odluka da se članovima sa najnižim primanjima pomogne sa 
istim iznosom a da se obuhvati I što više podružnica. 
 
 
  
 
             Izvršni sekretar                                                                                                           Predsjednik 
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